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Dagsorden: 

 

1. Meddelelser fra formand  

 

Velkomst 

kommentarer til indgående post 

 

DM 2023 

tak for et meget flot tilrettelagt Danmarksmesterskab i meget fine omgivelser. 

 

DM 2023 var præget af engagerede tilrettelæggere og medlemmer, der løftede 

opgaverne til UG med kryds og stjerne.  

 

 

2. Meddelelser fra næstformand 

Nye træningspladser hos GSV 

 

Tilbud om træningspladser. GSV er en virksomhed, der faciliterer byggepladser over hele 

landet. Kontakt via områdeledere. Nogle steder er allerede i gang. 

 

DM 2025 

Er vi i stand til at afvikle DM 2025? Punktet behandles senere i dagsordenen. 

Mulighederne afsøges. 

 

Orientering om Områdeledelsen område 6.   

 

Lokalforeningers hjemmesider mht mailkontakt 

Flere henvendelser om manglende kontaktmuligheder på lokale sider 

mailto:sekretariat@danskpolitihundeforening.dk


Alle lokalforeninger skal have kontaktoplysninger offentligt tilgængeligt på 

hjemmesiden. 

 

Kåringsmand område 3 

 

Orientering vedr. ønsket kåringsmandsskifte ved ny områdeledelse.  

HB ser frem til en indstilling fra områdeledelsen. 

   

 

 

 

 

 

 

3. Hovedkassereren orienterer 

 

● Regnskab 

 

Indtægter 

Udgifter 

Resultat 

Budgettal 

Pænt og fornuftigt regnskab 

 

Politihunden, stabilt samarbejde 

It billigere end antaget 

DM 361.500 alt inklusiv. Budget 375.000 

 

Indestående drift 

DM konto  

 

Medlemstal 87/1436/114 - 1637 

 

● Medlemskartotek, herunder hovedlister m.m. 

Medlemskartoteket kører ret godt. Mere og mere implementeres af ograsmussen. 

Hovedlisterne er endnu ikke i orden. Der er ikke fejl ved  unghundeoprykningerne. 

Der er fejl i andre oprykningsresultater. De nye hovedlister er tilgængelige på 

hjemmesiden. Der skal oprettes en hovedliste for at man kan se en ny hovedliste.  

 

● Hjemmesider lokal 

 

Mange er rigtig godt i gang. 

 

Ved hjælp fra og.rasmussen laves som minimum forside med kontaktoplysninger 

for de lokalforeninger, der endnu ikke er med.  

Fristen er igangsætning er overskredet. 

 

● Den grønne bog 



Opdateret. Husk appen kan anvendes offline, hvis i åbner den, mens der er 

netadgang.  

 

 

● Dommersedler 

Nye dommersedler ift. det nye konkurrenceprogram er på trapperne. Ligeså for 

kåringsprogrammet. 

 

● DM 2024 

● og.rasmussen deltager og varetager it og hovedtavler. Er samtidig til rådighed for 

spørgsmål og hjælp til hjemmesiden. 

 

● Foreningsseminar under planlægning 

● Foreningskassererne skal  sørge for at læse vejledningen fra hovedkassereren, der 

hvert år rundsendes som en ekstra service.  

 

 

 

4. Sekretæren orienterer 

 

● Hjemmeside 

Sekretariatet modtager ugentligt henvendelser fra potentielle medlemmer, der 

oplever, at de ikke kan få kontakt til lokalforeninger via hjemmeside. De enkelte 

lokalforeninger bedes opdatere med aktuelle emailadresser og evt. telefonnumre. 

● Indgående post 

● Forespørgsler vedr. håndtering af procesbeskrivelse. Foreninger tilskrives. 

● Andre forespørgsler vedr. ønsket om, at der udstikkes generelle retningslinjer ift. 

håndtering af aggressive/angribende hunde. Spørger tilskrives. HB er af den 

mening, at den enkelte forening ud fra egne behov kan formulere retningslinjer, 

der passer til egen forening.  

● DM 2025 

HB har tidligere modtaget forslag til DM, der er afvist grundet pris. 

Der er afsøgt muligheder for afholdelse af DM i Nordjylland. Område 1 er 

forespurgt om samarbejde med Hovedbestyrelsen. Område 1 har tilkendegivet, at 

de ikke ønsker at deltage i afholdensen af DM 2025. P.t. er der ingen, der har vist 

interesse.  

● Repræsentantskabsmøde 

Gennemgang af formalia. 

  

5. Arbejdsudvalget sektion 1 orienterer 

Nordisk Mesterskab afholdes i 2024 i uge 22 Stavanger. 

Områdeleder, Sektion 1 sætter hold.  

Gode hundeførere sendes af sted. 

 

 

6. Arbejdsudvalget sektion 2 orienterer 

Problematiserer publikumsforholdene ved DM (for gæster) 



Debat vedr. de praktiske begrænsninger. Skal tones tydeligere ud til klasselederne, 

ligesom dommerne bliver for selvhævdende ift. publikum. 

Udgangspunktet skal være, at man gerne må se med/følge med, hvis man er indstillet på, 

at der kan være et fysisk hårdt terræn.  

 olde 

 

● Overdommergerningen 

Det kniber med at skaffe overdommere. Det er ønskværdigt at minimere kørslen, idet det 

lader til, at der er årsagen til, at mange siger nej.  

Overdommeren sikrer hundeførernes ret til godkendte arealer og konkurrencers 

udførelse, hvorfor vi ikke ser grund til at ændre procedurerne. 

Bidindlæringskurser: stor tilslutning, mange deltagere. Ny runde startes op efter 

sommeren 2024.   

 

 

7. DPU orienterer 

 

• Det nye konkurrenceprogram 

 Alt til brug for det nye konkurrenceprogram ligger nu på hjemmesiden. 

 

• Uddannelse af dommere til det nye program og evt. fortabelse af dommergerning 

Mulighed for uddybende information på dommermøderne. Man skal være 

bekendt med det nye program. Områdelederne har ansvar for at sikre, at de 

dommere, der anvendes, er opdateret og således ikke fortaber dommergerningen. 

 

• Uddannelse særligt mht. overdommervirksomhed og indberetning af resultater – 

hvad skal der særligt lægges vægt på? 

 

● Overdommerne skal huske at spørge hundeførere til deltagelse ved DM 

● Overdommerne skal huske at gennemgå og derpå godkende listen inden 

konkurrencen afsluttes 

● Overdommeren skal informere tilrettelæggere om arealønsker 

● Dommer- og figurantlisten skal være opdateret  

 

 

Sekretariatet modtager henvendelser fra områderne vedr. kåringsmandsskifte og 

distribuerer til relevante. 

 

Herpå undersøger DPU kvalifikationer og præsenterer indstillede emner for HB.   

  

Øvelse 12 

 

Det lader til, at det ikke er så vanskeligt at få implementeret øv 12 trænings- og 

konkurrencemæssigt. Der er justeringer ift. figurantens arbejde beskrevet i 

figurantvejledningen. 

 



• Evt. 

 

 

8. Stambogsføreren orienterer -  

 

● Gebyr for kåring 

fra 210 til 250 grundet øgede udgifter d.d.   

 Vi har oplevet lidt ustabilitet ved PostNord. 

 

 

9. Redaktøren orienterer om Politihunden 

 

Deadlines er landet med SOS. Tina havde udarbejdet forslag. Lidt skæve datoer i det 

første ½ år for at tilgodese tidlige indlæg ift. konkurrencer.  

 

Forslag om dyrlægeartikler i Politihunden med fagligt relevant indhold. 

Overvejelse om DM bladet (novemberbladet) kan blive et trykt blad.  

I den nuværende aftale er det ikke muligt, idet udgifterne er for høje. 

 

 

10.  Næste møde 

Lørdag d. 2. marts kl. 9.00-12.00 før repræsentantskabsmødet. Vissenbjerg.  

 

11. Evt.  

 

12. Gennemgang af referat - gennemgået 

 

 

 


